

## **Audi Sport TT Cup 2017 – Hockenheim - NEWS**

00:00 Checkered flag for the Audi Sport TT Cup. The finale at the Hockenheimring builds a worthy frame für the last two races of the one-make cup. And big names forming an honour: 16 race legends of the Audi family will start in a special race.

### **00:17 Emanuele Pirro (former Formula 1 driver) - english**

00:31 But before the Audi Sport TT Cup crowns his last champion. There are three title contenders: Philip Ellis, Mikel Azcona und Tommaso Mosca.

Philip Ellis with the best cards and the pole position in race 1. Keeping a cool head he scores hist first matchpoint in the title fight. Lights-to-flag-victory. The champion of the Audi Sport TT Cup 2017 is Philip Ellis.

### **00:57 Philip Ellis (#23, Great Britain/Germany) - english**

01:10 In race 2 the four time Formula-1 world champion Sebastian Vettel is witness of a very heavy crash involving his brother Fabian who gets jumped off the track by Kevin Arnold. It's a hard crash, but both are okay. The race winner crosses the finish behind the safety car. Mikel Azcona celebrates his 6th victory of the season.

This is the trophy for the champion. Philip Ellis crowns a fantastic year with the title win.

In the race of legends the heroes of the past let the track burn one last time. There are hard fights among former colleagues. But at the end it will be Frank Stippler that will take the win of a race which contains only winners. But there is melancholy as well.

### **02:08 Tom Kristensen (nine-time Le Mans winner) - english**

02:28 Checkered flag for the Audi Sport TT Cup. After three successful years the one-make cup says goodbye with a great event in Hockenheim.

**02:41 END**

## **Audi Sport TT Cup 2017 – Hockenheim II - NEWS**

00:00 Zielflagge für den Audi Sport TT Cup. Das Finale am Hockenheimring bildet einen würdigen Rahmen für die letzten beiden Rennen der Nachwuchsserie. Und große Namen stehen Spalier: 16 Rennfahrer-Legenden der Audi-Familie gehen beim Race of legends an den Start.

### **00:17 Christian Abt (#24, Deutschland) - deutsch**

00:31 Doch vorher sucht der Audi Sport TT Cup seinen letzten Champion. Drei Piloten sind noch im Titelrennen: Philip Ellis, Mikel Azcona und Tommaso Mosca.

Philip Ellis mit den besten Karten und der Poleposition in Rennen eins. Souverän und mit kühlem Kopf verwandelt der Deutsch-Brite seinen ersten Matchball. Start-Ziel-Sieg. Der Champion des Audi Sport TT Cup 2017 heisst Philip Ellis.

### **00:56 Philip Ellis (#23, Großbritannien/Deutschland) - deutsch**

01:10 In Rennen 2 ist Formel-1-Weltmeister Sebastian Vettel zunächst Zeuge eines heftigen Zusammenpralls. Bruder Fabian wird von Kevin Arnold abgeräumt. Vettel humpelt, doch beide Fahrer sind okay. Der Gewinner fährt hinter dem Safety Car ins Ziel: Mikel Azcona feiert seinen sechsten Saisonsieg.

Die Trophäe für den Champion. Philip Ellis krönt ein fantastisches Jahr und darf sich über eine Förderung im Programm von Audi Sport customer racing freuen.

Beim Legendenrennen lassen Helden früherer Tage dann noch einmal den Asphalt brennen. Harte Duelle unter ehemaligen Kollegen.

Frank Stippler freut sich über den Sieg in einem Rennen, bei dem am Ende alle Gewinner sind. Dennoch: Beim Abschied klingt Wehmut mit.

### **02:08 Frank Biela (#4, Deutschland) - deutsch**

02:20 Zielflagge für den Audi Sport TT Cup. Nach drei erfolgreichen Jahren verabschiedet sich die Nachwuchsserie in Hockenheim mit einem großartigen Event.

**02:43 ENDE**